
Referat DDK GF 2025 

Stemmeberettigede: 9 
Stemmetællere: Peter Faber og Frederikke H. Larsen 
Referent: Lene Andersen 
Dirigent: Bjarke Sabroe 
GF er korrekt indkaldt og lovlig indvarslet. 

Formandens beretning: 

Hanne fortalt kort om beretningen, ingen kommentar til beretningen, beretningen er godkendt. 
Kassererens beretning: 

Charlotte gennemgår regnskab og fortæller om at regnskabet fremad bliver udspecificeret som det 
lavet for 2024. Bestyrelsen har arbejdet hårdt på klubbens arrangementer og vi er endt ud med plus på 
alle arrangementer, regnskabet er godkendt. 
Budget: 

Bliver tilrettet på posten med pokalindkøb, da de bliver købt fra Luxemburg og klubben har først lige nu 
fået en god aftale på plads med indkøb af pokaler. 
Klubben har købt lidt udstyr som sælges til medlemmerne, udstillingsliner med stop, bolde, vandskåle 
til bure, hvalpeskind og mikrofiber. Overskud fra udstyret går til IDC VM næste år, vi håber på 5-6000 kr. 
i overskud. 
Klubben har fået lavet en ekstrakonto til IDC VM. Bestyrelsen ønsker at lave en udvidet 
foreningsforsikring i banken i år og næste år pga. de mange penge i banken. Klubben skal dokumentere 
IDC VM-sponsorat penge til de to kommuner som har givet sponsorat. 
Webmaster er en stor post, dette er delt op med IT, de forskellige betalingsmetoder på hjemmesiden er 
dyre men nødvendige at klubben har. Budget godkendt 

Kontingent: 
Kontingent beholder vi uændret, da det blev sat op sidste år. 
Forslaget fra bestyrelsen: 

Så frem et medlem ikke indbetaler sine faktura, kan medlemmet fratages retten til at deltage i vores 
arrangementer med egne eller andres hunde. Indmelding i klubben igen skal til godkendelse og 
skyldige beløb skal betales først. 

Forslaget godkendt, og bestyrelsen sender ind til DKK til godkendelse. 
Laila S. Nielsen foreslog at man fremadrettet opkræver pengesponsorat inden reklame lægges op 
under arrangementerne. 
Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Madlen og Charlotte genvalgt, BHUA er stoppet pga. arbejdspres, bestyrelsen går ud og finder en ny 
BHUA. 
Valg af suppleanter: 

Ingen suppleanter er valgt, bestyrelsen går ud og finder nye suppleanter. 
Frederikke spørger ind til om at der ikke er nogen som den nuværende kan arbejde med og som har lyst 
til det arbejde der er i klubben. 
Valg af 2 revisorer: 



 



Efter generalforsamlingen konstituerer sig som følgende:  

Formand: Hanne Lundahl  

Næstformand og Avlsansvarlig: Madlen Steén  

Brugshundeansvarlig og Kasserer: Charlotte Utuak Nielsen  

Sekretær: Lene Andersen 

 


